
Info-bulletin 1. November 2015. Klankbordgroep Moskee Hagerhofweg 

Op 11 februari van dit jaar vond in de Zwanehaof aan de Reigerstraat een 

informatiebijeenkomst plaats over de (plannen tot) realisering van een Moskee aan 

de Hagerhofweg te Venlo. 

Tijdens die bijeenkomst is de Klankbordgroep Moskee Hagerhofweg gevormd. 

Het doel van de Klankbordgroep is het geven van advies en het uitwisselen van 

informatie, alles met betrekking tot de leefbaarheid van de wijk voor, tijdens en na 

de bouw van de moskee. 

De Klankbordgroep bestaat uit afgevaardigden namens de bewoners, College den 

Hulster, Kwiek Venlo, het Bewonersnetwerk, de Molukse kerk /gemeenschap en 

(ad hoc) de wijkagent. De bijeenkomsten van de Klankbordgroep worden 

bijgewoond door afvaardigingen van de gemeente en het bestuur van de Tevhit-

moskee. 

Het overleg staat onder leiding van een onafhankelijk voorzitter, Fons Verdonck uit 

Beesel. Op 21 april 2015 vond de eerste vergadering van de Klankbordgroep plaats. 

Na een korte introductie en kennismaking van de leden werd de doelstelling en 

werkwijze van de Klankbordgroep doorgenomen. Belangrijkste agendapunt van 

deze bijeenkomst echter was het Voorontwerp Bestemmingsplan Moskee 

Hagerhofweg. Er werden opmerkingen gemaakt en vragen gesteld over het 

Voorontwerp. Deze hebben geleid tot een -concept- reactie van de Klankbordgroep 

aan het college van burgemeester en wethouders.  

Deze concept reactie stond geagendeerd om definitief vast te stellen voor de tweede 

bijeenkomst die plaatsvond op 19 mei. De definitief vastgestelde reactie bevatte 

vragen en opmerkingen van uiteenlopende aard. Zo werd gevraagd naar de visie 

van het gemeentebestuur op de wijk Venlo-zuid. Tevens werd verzocht aan te 

geven of er ook naar alternatieve locaties, bijvoorbeeld bestaande gebouwen, voor 

de Moskee is gezocht . Met betrekking tot verkeersaspecten is naar de parkeernorm 

en mogelijke overlast geïnformeerd. Ook zijn vragen gesteld over hoe voorkomen 

wordt dat er geluidsoverlast kan ontstaan. De zorg van Kwiek Venlo dat zij in de 

toekomst mogelijk met capaciteitsproblemen van beschikbare voetbalvelden te 

maken kan krijgen is eveneens verwoord. Tevens is de zorg van diverse bewoners 

over mogelijke waardevermindering van hun woning(en) aan de orde gesteld. De 

reactie van de Klankbordgroep is op 20 mei 2015 aan het college van burgemeester 

en wethouders gestuurd.  

In de vergadering van 19 mei jl. is ook nog uitvoerig ingegaan op het tijdpad voor 

vaststelling van het bestemmingsplan en mogelijkheden tot inspraak. 

Inmiddels heeft het college een besluit genomen over de reacties op het ontwerp 

bestemmingsplan. De reactie van het college (nota van inspraak) is door de 

wethouder Ramon Testroote op 29 september 2015 besproken met de 

Klankbordgroep. Het ontwerp bestemmingsplan ligt sinds 15 oktober 2015 

gedurende 6 weken ter inzage. Zie de publicatie op de gemeentelijk website. Ook 



de nota van inspraak ligt ter inzage. Daarnaast zijn er afspraken gemaakt met 

betrekking tot de interne en externe communicatie. Intentie is om zo veel mogelijk 

van bestaande kanalen en media gebruik te maken om informatie vanuit en namens 

de Klankbordgroep te verspreiden. Dit eerste info-bulletin is er een voorbeeld van. 

Bedoeling is om van iedere vergadering van de Klankbordgroep samenvattend 

verslag te doen. En mochten zich tussentijds relevante zaken aandienen, dan zal 

actief informatie namens de Klankbordgroep verstrekt worden. 

Voor vragen of opmerkingen: Fons Verdonck, voorzitter Klankbordgroep Moskee . 

(M 06-44450933 of E fons.verdonck@hetnet.nl). 

 


